
Motion av Peter Wallmark (SD) och Martin Westmont (SD) om att svenska flaggan ska 
garnera stadshusets tomtområde

Under tiden som denna motion lämnades in och behandlades så hanterade staden den rådande 
pandemin. Det vi har sett sen viruset började sprida sig runt om i världen är att bärandet av den 
svenska flaggan blivit allt mer frekvent och då inte minst bland politiker som tidigare aldrig 
smyckat sig med en svensk flagga i offentliga sammanhang. Det är en välkommande utveckling 
att fler folkvalda politiker förstår vikten av att normalisera och bredda användningen av 
symbolen för Sverige, vår svenska flagga. 

Svenska flaggan är en viktig symbol för Sverige, den symboliserar för många våra svenska 
värderingar som lika rättigheter och skyldigheter för kvinnor och män samt vår gemenskap. En 
gemenskap som har varit avgörande för att vi svenskar har kunnat bygga upp vårt 
välfärdssamhälle, och att vi tillsammans har tagit oss igenom perioder i vår historia fyllda av 
utmaningar. 

Argument som att den svenska flaggan enbart ska användas vid särskilda tillfällen för att hålla 
uppe flaggans höga symbolvärde är ett argument som haltar. Tvärtom anser vi att genom att 
använda den svenska flaggan mer i det offentliga rummet så stärker vi den svenska flaggans 
symbolvärde. Här har vi alla ett gemensamt ansvar att verka för att den svenska flaggan blir en 
naturlig utsmyckning i det offentliga rummet i större utsträckning än vad den är idag. 

Vi föreslår att kommunfullmäktige beslutar

Att Stadshuset i Stockholms stad alltid har den svenska flaggan hissad på stadshusets tomtmark

Stockholm den 16 juni 2020

Peter Wallmark                                                                    Martin Westmont


